



Närvarande:

Jan Andersson, sammankallande, SGSK
Åsa Vilson, SSK (mötessekreterare)
Staffan Emmoth, SPK
Niklas Sundberg, SISK
Per Henriksson, Skattmästare

Protokoll telefonmöte med FA onsdag 17 juli 2019, kl. 19.00

§1. Mötets öppnande

Sammanställande öppnade mötet.

§2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§3. Ekonomi

Årsboken lite dyrare pga högre porto. I övrigt inget avvikande sedan föregående år. Utdelningen till lokalklubbarna är ännu inte utbetalade, avvaktar bokslut från lokalklubbarna. Janne kontrollerar detta med Lena. FA har nu betalat licensavgift (5000kr) för SKKs katalogprogram för PC med adressregister som underlättar vid utformning av utställningskataloger. Tomas Wiklund ansvarar för programmet och frågor kring detta hänvisas till honom.

§4. Hundsport Jakt Gemensam eller Enskilt.

Frågan bordlägges till nästa möte så att specialklubbarna får möjlighet att lyfta frågan i sina styrelser.

§5. SKK org-förslag, de vi vet idag är. Om det går igenom blir FA specialklubb och SVPK, SGSK, SSK och SISK rasklubbar, en rasklubb är enbart rådgivande, Rasklubben förlorar sin rösträtt på KF, FA får en röst på KF, alltså förlorar vi 3 röster. Det fullständiga förslaget är inte presenterat ännu??? Hur tänker vi?

Förslaget togs fram för två år sedan på specialklubbskonferensen. Röstades då ner och lyftes aldrig till KF. Om förslaget går igenom så förlorar vi inflytande och att FA blir en mer toppstyrd organisation. Vad innebär det rent konkret för oss? Janne och Lena tar kontakt med andra jakthundsklubbar för att kolla av hur de ställer sig till organisationsförändringen.

§6. SKK Arrangera Jaktprov IT-Stöd.

Stellan har deltagit i SKK referensgruppsmöte ang Arrangera Jaktprov. Avvaktar med beslut i frågan tills nästa referensgruppsmöte i september.

§7. Årsmötes helg, FA org utredning, hur går vi vidare, delegeringsdok. till kom.? mm

-Årsmöteshelg: Förslag om att hålla årsmöteshelgen 2020 på Arlanda. Alternativt att vara på Sörfjärden även nästa år. Sparar beslut till nästa möte.

-Delegeringsdokument: Uppdaterade delegeringsdokument för respektive kommitté saknas. Janne kontrollerar med Lena om hon har koll på de gamla delegeringsdokumenten så att vi kan uppdatera dessa. Dokumenten diskuteras vid nästa möte.
-Enligt SKKs policy avråder de från att mötesprotokoll inte ska finnas offentligt på hemsidor etc. VU är eniga om att öppenhet är viktigt och att en teknisk lösning bör utarbetas för att på lämpligt sätt sprida protokollen till våra medlemmar.

§8. Ny Weblösning för FA, Specialklubbar och lokalavd. Portal.

Offerten har inkommit till gruppen som arbetar med en ny weblösning. Gruppen planerar att hålla möte där de olika offerterna ska diskuteras.

§9. CACIT-frågan SGSK's beslut på årsmötet, återremittering till DURK för konsekvens analys, vad tycker specialklubbarna.

VU's förslag som lyfts till specialklubbstyrelserna:

-Prioritetsordning vid ansökan om CACIT-prov; 1) högststatusprov 2) specialklubbars huvudprov 3) lokalklubbprov.

-Krav på minst 20 hundar.

Beslut i frågan fattas vid nästa FA-VU-möte.

§10. SSRK skrivelse till SKK-CS, ang. efter registrering av labradorvalpar (160st) från en uppfödare, invänta svar från SKK?

Beslut om att avvakta CS-protokollet.

§11. SGSK har nu gått med i Svensk hundungdom.

§12. Pointerklubbens årsmöte gav bifall till tre motioner vilka avser CACIT, separera anvisningarna från regelverket och bildande av lokalklubbkommitté.

-CACIT-frågan; se §9

-Lokalklubbkommitté; FA-VU är eniga om att en ny kommitté inte är lösningen för ökad kommunikation mellan specialklubbar och lokalklubbar.

-Anvisningar; frågan bordlägges till nästa möte.

§13. Att FA-VU definitivt ger direktiv att alla kommittéer skall protokollföra sina möten och att dessa hanteras i enlighet med fastställd arbetsordning, d v s skickas ut till alla specialklubbar och lokalklubbar.

FA-VU uppmanar alla FAs kommittéer att protokollföra samtliga möten och i nära anslutning till mötet skicka ut protokollen till sekreterare i specialklubbarna och lokalklubbarna. Protokollen skall publiceras på FAs hemsida.

§14. Övriga frågor

- Jan utformar en checklista där samtliga FAs funktionsmailadresser är samlade.

- FAs facebook-sida ska fungera som en informationskanal från FA till medlemmar, inte ett diskussionsforum.

- Digital signatur: beslut om att vi kan använda digitala signaturer såsom signatur-funktionen i adobe.

§15. Avslut/nästa möte: 18 september 2019



Asa Vilson



Staffan Emmoth



Jan Andersson



Niklas Sundberg